
 

  

 

 

Näringslivsråd 2023-10-02 
 

Plats: Kommunhuset Vänersborg 
Tid: 17:00-20:00 
 
Närvarande: Mia Dahlén, Maria Engström-Weber, Christina Melin-Jakobsson, 
Madeleine Simonsson, Andreas Knutsson, Eddie Sandin, Peter Nordqvist, Malin 
Larsson, Peter Sahlsten, Mats Andersson, Lena Tegenfeldt, Sofia Jessen och Gun-
britt Reteike. Jan-Erik Aronsson deltog under punkten Laget runt. 
 

1. Välkommen 

Mats Andersson hälsade alla välkomna och man gjorde en kort presentations-

runda. Sofia tog mötet vidare och gick igenom dagens agenda 

 

2. Näringslivsstrategin 2024–2027  
Näringslivsavdelningen informerar om arbetet med näringslivsstrategin. 
Sofia presenterade Näringslivsstrategin utifrån det uppdrag vi fått med oss 
från Näringslivsrådet. Vi fick med oss sex punkter men har utökat till sju, när 
vi förankrat arbetet ute bland företagen. Det som tillkommit är Hållbarhet, 
som många lyft som en egen punkt. 
 
Flera synpunkter inkom men i det stora hela tyckte man att det såg bra ut.  
Näringslivsavdelningen får ut förslaget på mail. 

 
3. Etableringsstrategi  

Sofia informerade om arbetet med etablering och etableringsstrategi.  
 

4. Laget runt  
 

➢ Arbetsförmedlingen 
-Ingen på plats 
 

➢ Brålanda Företagarförening 
Christina Milén-Jacobsson berättade att företagarföreningen fått flera nya med-
lemmar senaste tiden. Hon berättade också om beredskapsveckan som just varit 
och där man anordnade aktiviteter. I veckan har man en aktivitet där det är två 
företag som kommer att besökas ihop med medlemmarna. Bygdefesten gick väl-
digt bra och drog flera tusen besökare. Snart dags för loppisrundan, många 
stopp i år. Hållbarhetsveckan är man med på. Planeringen för Tomtetåget är i 
full gång. Nästa års temadagar planeras nu. Har fått medel av bland annat Dals-
lands Sparbank för att göra en karta över Brålanda.  
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➢ Fastighetsägarna 
Peter Sahlsten berättade att fjärrvärme-kostnaderna skjuter i höjden, + 17% i 
höjning i Vänersborg. Det baserar sig på en av två kostnadsmodeller som man nu 
ifrågasätter, då det slår olika för olika kommuner. 
Sofia tar upp frågan på SKR:s nätverk. 
Gunnar Johansson, VD på Vänersborgs Fastighets AB och Vänersborgsbostäder 
undersöker just nu också frågan.  

 
➢ Forum Vänersborg 

Mia Dahlén och Peter Nordqvist redovisade att man håller på att avsluta arbetet 
efter ArtScape-projektet. Presentkorten som kommunen upphandlat är nu klart 
att Forum kommer att hantera. Parallellt har man valt att digitalisera de andra 
presentkorten och har valt CityPlay, som är ett nationellt presentkort. Det är ett 
sätt att få fler att handla lokalt och stötta vår lokala handel. Dessutom blir det 
säkrare. Lanseras ev redan till Oktobermarkanden i år. Forums affärsluncher har 
kommit i gång och är välbesökta. Just nu planerar man julen och det finns 
många goda idéer. Första helgen i mars blir det en dryck och delimässa, en nyhet 
för Vänersborg. Forum Vänersborg ökar också i medlemsantal. 

 
➢ Företagarna 

Madeleine Simonsson berättade om Ryr-joggen, många deltagare. På riksnivå 
jobbar Företagarna mycket med brott mot företagen. Den 8/11 blir det en träff 
på Quality Hotel Vänersborg med Trollhättans stad och Vänersborgs kommun 
och med kommunpolis. Näringslivsavdelningen i Vänersborg deltar. Vi kommer 
att i en panel berätta om vårt brottsförebyggande arbete. 

 
➢ Kunskapsförbundet 

Jan-Erik berättade om flera nya samverkansområden som är på gång vilket ger 
många fler möjligheter. Yrkesutbildningarna kommer att finnas på fler platser 
framöver och det kommer att bli än viktigare med samverkan framöver med fö-
retagen för att få ut fler i arbeten. Det blir ytterligare satsningar i budget och 
kunskapsförbundet kommer att söka så många utbildningar som möjligt.  
 

➢ LRF 
-Ingen på plats 
 

➢ Trestad företagarförening 
Malin Larsson berättade om att det finns en del lediga lokaler av olika storlek på 
området. 
 

➢ Visit Trollhättan/Vänersborg 
Maria Engström-Weber berättade att besöksnäringen går fortsatt bra. Januari-
juli: + 14,5%. Av dessa är många utländska gästnätter ca 87%. Dessa bor helst på 
camping och stugbyar. De länder som man oftast kommer från: Norge, Tyskland, 
Danmark och Litauen. De stannar längre för kronan har varit svag i år. Museerna 
har besöksrekord, på grund av det dåliga vädret. Evenemang spelar roll. Cup och 
läger är jätteviktigt, motsvarar många tusen gästnätter i Vänersborg. 
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Visit är återförsäljare åt Västtrafik. Många kontor har tagits bort, men Väners-
borg har kvar viss service, tyvärr kan de inte göra allt framöver och det kommer 
bli bekymmersamt för vissa äldre som inte själva kan göra sina ärenden på web-
ben. AI: Maria har börjat jobba med detta och berättade om möjligheterna runt 
detta och erbjuder nu företagarna att utbilda sig. 

 
➢ Vänersborgsföretagen 

-Ingen på plats 
 

➢ Vänersborgs kommun (Benny Augustsson och Henrik Harlitz var inte med på 
grund av utlandsbesök) 
 
Mats Andersson:  
Mats lovordade Hållbarhetsveckan, som är ett väldigt bra initiativ och lyfte fram 
programmet. Man har från kommunledningen försökt påverka Trafikverket an-
gående järnvägsbron. Man förstår att det påverkar näringslivet. Man har också 
talat med Västtrafik och påtalat vikten om att synka ihop de olika trafikslagen då 
det är svårt att resa med tåg och buss vissa sträckor. Västtrafik tittar över sina 
delar nu, berättar Mats. Anbuden till Spiskupan öppnas inom kort, det har varit 
stort intresse. 

 
Lena Tegenfeldt:  
Vi jobbar väldigt bra på att bygga kollektivtrafik-nära. När Vänersborg följer de 
nationella direktiven ska vi prioriteras anser hon med tanke på järnvägsbron och 
de nya områden som vi arbetar med för att bygga ihop olika stadsdelar. 
Brottsförebyggande arbetet jobbar man mycket med och arbetet drivs av vår sä-
kerhetssamordnare Per Edensvärd. Som en del av det arbetet kommer man res-
ten av året att stärka upp och rondera extra inne i centrala Vänersborg. Nu har 
Robert Stenberg, ny VD:n på Halle och Hunneberg börjat. Han brinner för värd-
skap och besöksnäring. Vattenpalatsets rekrytering är också klar och ny VD heter 
Carolina Stenström. Ny beredskaps-samordnare har också börjat på Kommun-
styrelseförvaltningen. 
 
Andreas Knutsson: 
Andreas formulerar just nu ett brev till Trafikverket angående järnvägsbron, som 
Näringslivsrådets representanter kan ta del av och sprida. Näringslivsavdel-
ningen skickar vidare till Näringslivsrådets ledamöter när vi fått det av Andreas. 
Upphandling av torgkiosken för att hitta en ny entreprenör. Det blir ingen isbana 
i år men man tittar tillsammans med Forum, Visit på andra alternativ som är 
trygghetsskapande. En glad nyhet är att Dalbobron är klar vid årsskiftet. 
 
Eddie Sandin 
Ny miljöchef klar men inte påskrivet ännu. Fortfarande höga siffror på färdig-
ställda bostäder, väldigt lugnt på nybyggnation annars. Torpagärdet detaljplan 
på väg ut på samråd. Tingsrätten fick lov innan sommaren så där det händer det 
mycket just nu. 

 
Näringslivsavdelningen 
Stor etablering som vi inte kan säga så mycket om, arbete pågår just nu 
FrukostForum på Varner 12/10 
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Leaderkväll: 8 november med bra inspiration 
Hållbarhetsveckan med tre programpunkter för företagen 
 -Arena Skog 
 -ALMI hållbar fredag 
 -MiljöForum Industriell Symbios 
FrukostForum på Varner 
18/10 Lunch med Svenskt Näringsliv 
Marknadsföringsfilm över Trestad Center klar inom kort 

 
 

5. Övriga anmälda punkter 
Ingen hade några övriga punkter 
 

6. Tack för idag 
Mats tackade alla för engagemanget och Sofia tackade alla för att ha bidragit 
med input till Näringslivsstrategin så vi kommer i mål nu. 
 
Vid pennan 
Gunbritt Reteike   
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7. Laget runt  
Arbetsförmedlingen  
Xxxx 

 
Brålanda Företagarförening 
Xxxx 

 
Fastighetsägarna 
Xxxx 

 
Forum Vänersborg 
Xxx 

 
Företagarna  
Ingen på plats. 
 
Kunskapsförbundet  
Ingen på plats. 

 
LRF 
Xxxx 

 
Trestad företagarförening 
Xxxx 

 
Visit 
Xxx 
 
Vänersborgsföretagen 
Xxx 

 
Vänersborgs kommun 
Benny Augustsson: Xxx 
 
Mats Andersson: Xxx 

 
Henrik Harlitz: Xxx  

 
Lena Tegenfeldt: Xxx 

 
8. Övrigt 

Xxx 
 

9. Tack för idag! 


